
ПРОТОКОЛ  

                        от   

редовното Общо Събрание на членовете на Сдружение с Нестопанска Цел 
в Общественополезна Дейност "БЪЛГАРСКА ФЕДЕРАЦИЯ НА 
РАДИОЛЮБИТЕЛИТЕ" /БФРЛ/, ЕИК: 121597083             
 Днес, 07.12.2024г. /седми декември две хиляди двадесет и четвърта 
година/, от 12.00 часа в „Туристически информационен център”, гр. Троян,  
се проведе общо събрание на членовете на сдружение с нестопанска цел в 
обществена полза "БЪЛГАРСКА ФЕДЕРАЦИЯ НА 
РАДИОЛЮБИТЕЛИТЕ" /БФРЛ/ ЕИК: 121597083, със седалище и адрес на 
управление гр. София, р-н „Красно село“, ж.к. „Лагера“ бл. 5, партер, офис 
1. 
Поради липса на кворум събранието започна един час по-късно - в 13.00 
часа. 

 Събранието е свикано по инициатива на Управителния съвет на 
Сдружението на основание чл.26 от ЗЮЛНЦ във връзка с чл.13, ал.3 от 
Устава на БФРЛ при следния предварително обявен дневен според  Устава 
на Сдружението. 
 

1. Отчет за дейността на БФРЛ през периода 2021 - 2024 год. 
2. Отчет на Контролния съвет; 
3. Приемане бюджет и насоки за дейността на БФРЛ за периода 2025-

2029 год. 
4. Приемане промени в Устава на БФРЛ; 
5. Приемане на  Програма за развитие на радиоспортовете в България 

за периода 2025-2029г 
6. Избор на нови Председател, Управителен и Контролен съвет на 

БФРЛ.  
 

 
На заседанието на настоящото Общо събрание е изготвен списък на 
присъстващите членове, които удостовериха присъствието си с подпис и се 
легитимираха. 

На събранието присъстват 15 (петнадесет) от общо 22 (двадесет и два) 
регистрирани членове на Сдружението, поради което същото е редовно при 
наличие на необходимия кворум за вземане на решения. 

За председател на събранието, секретар на събранието и протоколчик на 
събранието единодушно са избрани съответно Иван Киров Котев за 



председател и секретар на събранието и Илиян Емилов Гешев за 
протоколчик на събранието. 

Гласува се и избор на комисия по избора на нови Председател, Управителен 
и Контролен съвет на сдружението в състав от един председател и двама 
членове. За състав на изборна комисия от трима души (председател и двама 
членове) гласуваха всички делегати – гласували единодушно ЗА.  

Бяха направени следните предложения за състава на изборната комисия: 

За председател: Панайот Асенов Данев 

Членове :  

1/ Борис Ивайлов Карабойков 

2/ Пенчо Николаев Карадонев, 

За изборна комисия с председател Панайот Асенов Данев и членове Борис 
Карабойков и Пенчо Николаев Карадонев гласуваха всички делегати – 
гласували единодушно ЗА – 15 делегата 

При наличие на пълно единодушие и с явно гласуване членовете на ОС на 
Сдружението приеха следните решения: 

По точка 1 от дневния ред  

Представен е подробен отчет за дейността на БФРЛ за периода 2021 - 2024 
год. от председателя на УС на сдружението Виктор Ценков. 

Бяха проведени следните дебати по отчета за дейността: 

- Разяснение по финансовата дейност от  Иван Котев.  
- Становище на Христо Здравков: 

o  - по дейността на УС на БФРЛ.  
o - забележка, че в КВ направлението може да се развива 

много повече.   
o – неудовлетворението, че независимостта от големината на 

членската маса нададен клуб, всеки един е с един глас. (това 
произтича от ЗЮЛНЦ и на този момент няма намерено 
решение  ) 

- Изказване на Минчо Петков за опита и проблемите по развитието 
на радиоклубовете в Троян, Ловеч и Габровo. 

- Изказване на Стоян Стоянов за актуалните проблеми с липсата 
на апаратура при обучението на младежите. В отговор Виктор 



Ценков разяснява за програмата, съвместно с АЦОМ за 
производство на апаратура за радиоориентиране и скоростна 
телеграфия. 

- Николай Енчев допълва Доклада с успехите на КВ дейността, 
които предварително не са записани в него. 

- Изказване на Иван Георгиев Иванов за опита му в последните 
години по отношение на отчитането на класацията КВ шампион, 
опита му привличане на нови състезатели за скоростна 
телеграфия, опита в Северна Македония активности по линията 
на бедствията и авариите да са под формата на състезания. 

- Изказване на Христо Здравков за липсата на за заинтересованост 
от хората да бъдат по активни в КВ дейността – хора има, но не 
работят … Няма смисъл от отделно направление „Бдствия и 
аварии“ . Досега това направление се е движело основно от УКВ 
дейността, като е редно да се включи и КВ секцията.  

- Изказване на Милен Късев, като обобщи дейността на ARDF 
секцията. Основното – продължи се традицията за поне 5 
държавни състезания годишно, успехи при международните 
стартове. 

- Изказване на  Руско Русев за текущите проблеми в УКВ 
направлението, приноса на Георги Несторов и Виктор Маринов 
за отчитане на състезанията. 

- Изказване на Борис Ивайлов Карабойков за опита на Радиоклуб 
ТУ Габрово при работата с младежите, участието им на YOTA 
инициативите. Работата им по направленията ARDF, КВ, YOTA , 
организиране и участие в бъдещи на лагери за подготовка.   

- Стоян Топалов-опита на Радиоклуб Пловдив за подготовка на 
радиолюбители. Радиоклуба разполага с 24 места за обучение на 
CW и конструкторска дейност. 

- Стоян Стоянов също сподели опит и наличието на места за 
занимание на млади радиолюбители в предоставените помещения 
от община Троян в Троян и Орешак. 

- Иван Гергиев Иванов сподели, че в офиса на БФРЛ има 
достатъчно свободни компютри за обучение на CW, които могат 
да бъдат предоставени на заинтересовани клубове. 

- Предложение от Иван Котев за целево блокиране на 80 000 евро в 
сметката на БФРЛ с цел закупуване на офис за Сдружението 

- Виктор Ценков призова за повече инициативи по клубовете за 
развитието на радиолюбителството. УС на БФРЛ може да отдели 
средства за реализирането им. 

- Пенчо Карадонев предлага повече работа за развитие и създаване 
н на нови радиолюбители и търсене на възможности за 
допълнително финансиране по Европейски проекти.    



 
След представянето на доклада за дейността на Сдружението за периода 
2021г. – 2024г. и последвалите дискусии, същият бе подложен на гласуване. 

Гласували от присъстващите регистрирани членове – гласуваха всички 
делегати – гласували единодушно ЗА. 

 
РЕШЕНИЕ 

 
По точка 1. от дневния ред общото събрание приема доклада за дейността в 
периода 2021г. – 2024г. и одобрява дейността на УС за същия период. 

 
По точка 2 от дневния ред  

Отчет на Контролния съвет. 

Председателя на КС Стоян Топалов отчете, че не са открити нередности в 
изразходване на средствата от страна на УС. Всички разходи са направени 
целесъобразно в съответствие с приетите решения и подписаните договори. 
Дейността на УС е в съответствие с Устава на БФРЛ. 

РЕШЕНИЕ 
 
По точка 2. от дневния ред общото събрание приема доклада на Контролния 
съвет за дейността в периода 2021г. – 2024г. 

По точка 3 от дневния ред  

1. Приемане бюджет и насоки за дейността на БФРЛ за периода 2025-
2029 год. 

Приемане на бюджета за дейността на БФРЛ за периода 2024 – 2029 год. 

Бяха проведени следните дебати по насоките за дейността и бюджета: 

- Виктор Ценков предложи два варианта за бюджет . В единия са 
предвидени средства по договор (ако има) с ММС. В другият 
вариант се предлага минималистичен бюджет, позволяващ БФРЛ 
да функционира без целево финансиране. 

- Иван Котев предложи целево блокиране на 80 000 евро в сметката 
на БФРЛ за покупка на собствен офис на сдружението 

 



Бюджетът беше предложен на гласуване – гласуваха всички делегати –
гласували 15 ЗА, 0 против и 2 въздържал се. 

Предложено беше гласуване за целево блокиране на 80 000 евро в сметката 
на БФРЛ – гласуваха всички делегати – гласували 15 ЗА, против 0, 
Предложението за целево блокиране на 80 000 евро е прието единодушно. 

След проведено явно гласуване по т.III от дневния ред относно бюджета и 
насоките на дейността на БФРЛ за периода 2025 – 2029 година Общото 
Събрание взе следните 

РЕШЕНИЯ по т. 3 от дневния ред 

Приема бюджета и насоките за дейността на БФРЛ за периода 2025 – 
2029год. с 15 гласа ЗА, 0 гласа против. 
 
Приема целевото блокирането на сумата от 80 000 евро за покупка на 
собствен офис на сдружението – 15 гласа ЗА, 0 гласа против 
 
По точка 4 от дневния ред 

Приемане промени в Устава на БФРЛ 

Виктор Ценков обясни идеята на промените в устава: 

- Дейността на БФРЛ изисква по оперативно свикване на УС. Срока от 
две седмици, който е в момента е доста дълъг и това води до 
затруднения при взимане на решения. 

- Мандата от три години на УС също е доста къс. Повечето програми са 
с поне четири годишен срок. В сегашния устава свикване на ОС е най-
малко веднъж на три година. Съгласно ЗЮЛНЦ и спортната лицензия, 
издадена на БФРЛ от ММС, отчетно общо събрание трябва да се 
провежда всяка година.  

Предлагат се следните промени в Устава на БФРЛ: 

В чл. 13: 
Съществуващо положение:…  
(3) Редовно Общо събрание се свиква от Управителния съвет най-малко 
веднъж на три години. 
 
Предложение за промяна: 



(3) Редовно Общо събрание се свиква от Управителния съвет всяка година. 
 
В чл. 14 
Съществуващо положение:…  
(3) Избира с тайно гласуване ръководните органи по предходната алинея. 

Предложение за промяна: 
(3) Избира с тайно гласуване ръководните органи по предходната алинея с 
мандат от четири години. 

 
В Чл. 15 
Съществуващо положение:…  
(2) УС на БФРЛ се свиква от Председателя му с писмена покана, която 
може да се изпрати по електронна поща, факс или други средства, 
позволяващи доказване, до всички негови членове, отправена не по-късно 
от 15 (петнадесет) дни преди заседанието. 
 
Предложение за промяна: 
(2) УС на БФРЛ се свиква от Председателя му с писмена покана, която 
може да се изпрати по електронна поща, факс или други средства, 
позволяващи доказване, до всички негови членове, отправена не по-късно 
от 7 (седем) дни преди заседанието. 
 

РЕШЕНИЯ по т. 4 от дневния ред 

Приема промяна на следните членове на УСТАВ на БФРЛ, както следва: 
 
Чл.13 (3) Редовно Общо събрание се свиква от Управителния съвет всяка 
година. 
ГЛАСУВАНЕ по изменения на Чл.13 (3): 
 
 Гласували по изменения на Чл.13 (3) всички делегати: 15 гласа ЗА, 0 
гласа против. 
 
Чл.14 (3)  Избира с тайно гласуване ръководните органи по предходната 
алинея с мандат от четири години. 

ГЛАСУВАНЕ по изменения на Чл.14 (3): 
Гласували по изменения на Чл.14 (3) всички делегати: 15 гласа ЗА, 0 гласа 
против. 



 
Чл.15 (2) УС на БФРЛ се свиква от Председателя му с писмена покана, 
която може да се изпрати по електронна поща, факс или други средства, 
позволяващи доказване, до всички негови членове, отправена не по-късно 
от 7 (седем) дни преди заседанието. 
 
ГЛАСУВАНЕ по изменения на Чл.15 (2): 
Гласували по изменения на Чл.15 (2) всички делегати: 15 гласа ЗА, 0 гласа 
против. 
 
Съгласно приетите решения Устава на БФРЛ се променя в следните 
членове: 
 
Чл.13 (3) Редовно Общо събрание се свиква от Управителния съвет всяка 
година. 
 

Чл.14 (3)  Избира с тайно гласуване ръководните органи по предходната 
алинея с мандат от четири години. 

Чл.15 (2) УС на БФРЛ се свиква от Председателя му с писмена покана, 
която може да се изпрати по електронна поща, факс или други средства, 
позволяващи доказване, до всички негови членове, отправена не по-късно 
от 7 (седем) дни преди заседанието. 
 

ГЛАСУВАНЕ още веднъж на всички изменения заедно: 
Гласували по изменения на Чл.13 (2), Чл. 14 (2) и Чл. 15(2)  всички 
делегати: 15 гласа ЗА, 0 гласа против. 
 
  
По точка 5 от дневния ред 

Приемане на  Програма за развитие на радиоспортовете в България за 
периода 2025-2029г 
 
Приема предложената от УС „Програма по развитие на радиоспортовете в 
България за периода 2025-2029г“, като се отчетат всички текущи 
предложения. 
 

РЕШЕНИЯ по т. 5 от дневния ред 



Приема Програма за развитие на радиоспортовете в България за периода 
2025-2029г 
Гласували всички делегати с 15 гласа ЗА, 0 гласа против. 
 

По точка 6 от дневния ред 

Избор на нови Председател, Управителен и Контролен съвет на БФРЛ 

Бяха направени следните предложения: 

- Иван Котев предлата да бъдат освободени настоящите 
Председател на Управителния съвет, Управителния съвет и 
Контролния съвет на сдружението 

- Иван Котев предлата Управителния съвет на сдружението да бъде 
в състав от 7 члена, в това число и председателя. При липса на 
достатъчно кандидати за членове на УС, броят им да бъде 
редуциран. 

- Иван Котев предлага следния ред на избор: 
o Членове на Контролен съвет 
o Председател на Управителния съвет 
o Членове на Управителен съвет 

- Иван Котев предлага следната структура на УС: 
o Председател 
o Отговорник направление „КВ“  
o Отговорник направление „УКВ“ 
o Отговорник направление „Скоростна телеграфия“ 
o Отговорник направление „Радиозасичане“ 
o Отговорник направление „Финанси“ 
o Отговорник направление „Информационни технологии“ 

 
Предложено е за гласуване освобождаване на настоящите Председател на 
Управителния съвет, Управителния съвет и Контролния съвет на 
сдружението. 

Предложението беше подложено на гласуване – гласуваха всички делегати 
– гласували единодушно 15 делегати 15 гласа ЗА 0 гласа ПРОТИВ  

Предложено е за гласуване Управителния съвет на сдружението да бъде в 
състав от 7 члена, в това число и председателя. При липса на достатъчно 
кандидати за членове на УС, броят им да бъде редуциран. 

Предложението беше подложено на гласуване – гласуваха всички делегати 
гласували единодушно 15 делегати 15 гласа ЗА 0 гласа ПРОТИВ 



Предложен е следният ред на избор на ръководните и контролните органи 
на сдружението: избор на членове на Контролен съвет, Избор на 
председател на Управителния съвет, избор на останалите членове на 
Управителния съвет  

Предложението беше подложено на гласуване – гласуваха всички делегати  

– гласували единодушно 15 делегати 15 гласа ЗА 0 гласа ПРОТИВ  

Предложена е следната структура на Управителния съвет: 

- Председател; 

- Отговорник направление „КВ“; 

-  Отговорник направление „УКВ“; 

-  Отговорник направление „Скоростна телеграфия“:  

- Отговорник направление „Радиозасичане - ARDF“; 

- Отговорник направление „Финанси“; 

-  Отговорник направление „Информационни технологии“. 

Предложението беше подложено на гласуване – гласуваха всички делегати 
– гласували единодушно 15 делегата ЗА 

Предложено е в случай на отсъствие на председателя на Управителния 
съвет, той еднолично да назначава свой заместник от другите членове на 
Управителния съвет. 

Предложението беше подложено на гласуване – гласуваха всички делегати 
– гласували единодушно 15 делегати 15 гласа ЗА 0 гласа ПРОТИВ 

 

След приключване на гласуването по предходните предложения се 
пристъпи към излъчване на кандидати за Контролен съвет 

Издигнати са следните кандидатури за членове на Контролен съвет: 

- Стоян Петров Топалов 
- Христо Живков Здравков 
- Пенчо Николаев Карадонев 
 



Пристъпи се към провеждане на тайно гласуване за членове на 
Контролен съвет. 

- Бяха раздадени бюлетини за гласуване от Изборната комисия. 

- Гласуването започна в 16:20 часа 

- Гласуването приключи в 16:25 часа. 

Председателят на изборната комисия, след преброяването на бюлетините 
от проведеното тайно гласуване за членове на Контролен съвет, обяви 
резултатите: 

- Стоян Петров Топалов – 15 гласа ЗА 

- Христо  Живков Здравков – 14 гласа ЗА, 1 глас въздържал се  

- Пенчо Карадонев – 15 гласа ЗА 

 

 

 Председател на Управителен съвет. Издигнати са следните кандидатури: 

- Иван Котев предлага Виктор Ценков Ценков за Председател на 
УС на БФРЛ 

 

Пристъпи се към провеждане на тайно гласуване за Председател на 
Управителния съвет. 

Бяха раздадени бюлетини за гласуване от Изборната комисия. 

Гласуването започна в 16:30 часа 

Гласуването приключи в 16:35 часа. 

Председателят на изборната комисия, след преброяването на бюлетините от 
проведеното тайно гласуване за Председател на Управителен съвет, обяви 
резултатите: 

Виктор Ценков Ценков – 15 гласа ЗА 



След приключване на гласуването за избор на Председател на Управителен 
съвет се пристъпи към излъчване на кандидати за членове на Управителен 
съвет и Контролен съвет.  

Издигнати са следните кандидатури за членове на Управителен съвет: 

- Николай Енчев 
- Руско Тодоров Русев 
- Иван Георгиев Иванов 
- Милен Николаев Късев 
- Иван Киров Котев 
- Валентин Георгиев Петков 

 

След приключване на гласуването по предходните предложения, Общото 
събрание пристъпи към провеждане на тайно гласуване за членове на 
Управителния съвет и членове на Контролния съвет на сдружението. 

Бяха раздадени бюлетини за гласуване от Изборната комисия. 

Гласуването започна в 16:45 часа 

Гласуването приключи в 16:55 часа. 

Председателят на изборната комисия, след преброяването на бюлетините от 
проведеното тайно гласуване за членове на Управителен съвет, обяви 
резултатите: 

- Николай Христов Енчев  - 15 гласа ЗА 
- Руско Тодоров Русев - 15 гласа ЗА 
- Иван Георгиев Иванов - 15 гласа ЗА 
- Милен Николаев Късев - 15 гласа ЗА 
- Иван Киров Котев - 15 гласа ЗА 
- Валентин Георгиев Петков - 15 гласа ЗА 

 
След проведено тайно гласуване по т.6 от дневния ред на основание чл.14, 
ал.3 от устава на сдружението Общото Събрание взе следното 

РЕШЕНИЕ ПО Т.6 ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

Избира за председател Управителния съвет на Сдружението ВИКТОР 
ЦЕНКОВ ЦЕНКОВ, ЕГН с адрес гр. Божурище, ж.к.“Пролет“, бл.4. 

 



Избира за членове на Управителния съвет на Сдружението: 

1/ Председател на УС - ВИКТОР ЦЕНКОВ ЦЕНКОВ, ЕГН  

2/ НИКОЛАЙ ХРИСТОВ ЕНЧЕВ , ЕГН  

3/ РУСКО ТОДОРОВ РУСЕВ, ЕГН  

4/ ИВАН ГЕОРГИЕВ ИВАНОВ, ЕГН  

5/ МИЛЕН НИКОЛАЕВ КЪСЕВ, ЕГН  

6/ ИВАН КИРОВ КОТЕВ, ЕГН  

7/ ВАЛЕНТИН ГЕОРГИЕВ ПЕТКОВ, ЕГН  

 

Избира нов Контролен съвет на БФРЛ: 

1/ СТОЯН ПЕТРОВ ТОПАЛОВ  

2/ ХРИСТО ЖИВКОВ ЗДРАВКОВ  

3/ ПЕНЧО НИКОЛАЕВ КАРАДОНЕВ 

Поради изчерпване на дневния ред, Общото Събрание е закрито в 17:00ч. на 
07.12.2024г. 

1. Иван Котев 
/ председател на събранието / 

 

/............................................../ 

2. Илиян Гешев 
/ протоколчик / 

/............................................../ 

 

 


